
Referat fra generalforsamling for Vesterbro Rulleskøjte Klub afholdt i ValbyHallen torsdag den 24. 

februar 2022 kl. 18:00 

 

Den ordinære generalforsamling har følgende dagsorden: 

1. Valg af dirigent og referent 

2. Bestyrelsens beretning for det forløbne år 

3. Forelæggelse og godkendelse af regnskab 

4. Fastsættelse af kontingent 

5. Fremlæggelse af bestyrelsens budgetforslag for det kommende år 

6. Behandling af indkomne forslag 

7. a. valg af bestyrelse i henhold til § 4 

b. valg af 1 eller 2 suppleanter 

8. a. valg af 1 revisor 

b. valg af 1 revisorsuppleant 

9. Eventuelt 

 

1. Valg af dirigent og referent 

Per valgt som dirigent og Steen valgt som referent 

Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen var indkaldt rettidigt i forhold til vedtægterne og 

generalforsamlingen er derfor lovlig og beslutningsdygtig i enhver henseende. 

9 deltagere giver 9 stemmeberettigede. 

 

2. Bestyrelsens beretning for det forløbne år 

Skrevet af Junior og læst op. 

Snak om speed holdet og hvor meget behov, der er for at få noget i gang. 

Der er også en ny løbsserie med 6 planlagte løb, som vi kunne deltage i. 

En gang om måneden med et åbent arrangement i ValbyHallen 

 

3. Forelæggelse og godkendelse af regnskab 

Omdelt og godkendt 

 

4. Fastsættelse af kontingent 

Fastholdes på samme niveau. 300 og 150 for børn, samt 150 for forældre 

Charlotte foreslår 250,- for alm. og 100,- for børn 

Afstemning om nedsættelse til 250,-/100,- 

2 for og 7 imod. 

Forslaget ikke vedtaget. 

 

5. Fremlæggelse af bestyrelsens budgetforslag for det kommende år 

Budgetforslag fremlagt 

  



6. Behandling af indkomne forslag 

Der er ikke indkommet nogen forslag 

 

7. a. valg af bestyrelse i henhold til § 4 

Per, Nanna og Julian er på valg 

Charlotte er valgt i stedet for Per 

 

b. valg af 1 eller 2 suppleanter 

Per (1) 

Benny (2) 

Ludibeth (3) 

 

8. a. valg af 1 revisor 

Erik 

 

b. valg af 1 revisorsuppleant 

Benny 

 

9. Eventuelt 

Snak om: 

a) at vi en gang om måneden kunne arrangere et åbent arrangement i ValbyHallen evt. også i 

samarbejde med andre klubber. 

b) Visioner og fremtid i VRK generelt 

c) Snak om antallet af børn på vores børnehold og hvor mange vi reelt kan håndtere. 

d) Antallet af ugentlige træninger for børn. 

e) Vi evt. kunne arrangere noget i en weekend. 

f) Vi har tidligere haft en ugelang træning. 

g) Snak om speedhold og speedtræning. 

 

Tak for god ro og orden 

 


